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PRVI PUT U ULOZI VOLONTERA

Kvalifikacije za XI EP 2015. u konkurenciji kadeta (grupa C) i kadetkinja (grupa B) 
održane su od 8. – 11. januara u Subotici. Muška kadetska reprezentacija Srbije je 
bila u grupi sa reprezentacijama Ukrajine, Češke i Švedske, dok je naša ženska 
reprezentacija bila u grupi sa Ukrajinom, Francuskom i Švajcarskom.

U Suboticu sam došla 2. januara, par dana pre početka takmičenja. Muška kadetska 
reprezentacija je odigrala tri prijateljske utakmice od 2. – 4. januara protiv 
kadetske reprezentacije Italije koja je učestvovala u grupi G, dok je ženska 
kadetska reprezentacija odigrala dve prijateljske utakmice 3. i 4. januara protiv 
ekipe ŽOK Spartak.

 Vreme provedeno na prijateljskim utakmicama sam iskoristila za upoznavanje i 
druženje sa kolegama iz Udruženja odbojkaških sudija Subotice koji su me ljubazno
dočekali i pomogli da se uklopim. Moj zadatak volontera je počeo 6. januara. Taj dan
sam provela sa kolegama pripremajući halu za početak tamičenja kao i salu za 
tehnički sastanak.

Zajedničkim snagama teren je spreman



 Narednog dana su stigle ostale ekipe, sudije, supervizor i sudijski delegat. Treninzi
ekipa su počeli odmah nakon njihovog dolaska.

Moja uloga volontera se sastojala iz dva dela. Prvi deo se odnosio na treninge koji su
se održavali svakog dana od 09:00 – 13:30h na dva terena u hali „Dudova šuma“. Moj 
zadatak je bio da pre svakog treninga iznesem lopte i vodu za ekipe kao i da se 
postaram da im ništa ne nedostaje. Na treninzima je bilo veoma interesantno jer 
sam se družila  sa trenerima i igračima.

Drugi deo mog zadatka je počinjao nakon poslednjeg treninga i trajao je do kraja 
poslednje utakmice za taj dan. Pomagala sam kolegama u iznošenju ostale opreme 
koja je potrebna za utakmicu, brojanju lopti, donošenju vode za ekipe, družila se sa 
rezervnim sudijama ...

Uvek spremni da uskoče i reše problem



Poslednji dan je bio srećan za sve nas jer su se naše reprezentacije plasirale na XI 
EP 2015. I pored dobrog raspoloženja bilo mi je žao što je takmičenje završeno jer 
sam trebala da se rastanem od odlične ekipe.

Za mene je ovo takmičenje bilo divno iskustvo. Naučila sam mnogo novih stvari i 
upoznala sam puno novih ljudi. Nadam se da ću se ponovo družiti sa ovom ekipom i da
ću imati priliku da volontiram i na drugim takmičenjima.

Sudijska ekipa 

Ovim putem želim da se zahvalim Mariu Peiću, Stefanu Vasiljeviću, Branislavu 
Jovančiću kao i svim odbojkaškim sudijama iz Subotice na toploj dobrodošlici, 
ukazanom poverenju i pomoći da se uklopim u volonterski posao.

Katarina Ličina


